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Zápis ze schůze Krajské rady KH KO ČUS č. 12/2020 

konané dne 12. června 2020 v Hradci Králové 

 

Přítomni za KR: L. Balášová, P. Černý, H. Kopecká, J. Lejsek J. Pekař, J. Šmíd, L. Šnajdr, E. 
Víšková, Z. Vítek 

Přítomni za RK: I. Mádlová, I. Šanderová 
 

 

1. Kontrola úkolů 

2. Aktuální situace v ČUS  

3.- Zpráva o hospodaření KH KO ČUS, rozpočet 2020 

4. Informace z ČUS, KÚ KHK, OS ČUS, krajských svazů, SCS 

 

Jednání VV se zúčastnil Jaroslav Čepčář, zaměstnanec Pardubické KO ČUS, který je kandidátem VV 
ČUS za náš volební koš. Poinformoval o své kandidatuře a plánech do volebního období.  

 

1. Kontrola úkolů 

- předloženy počty účetních položek krajských sportovních svazů za 2019   
- H. Kopecká (místopředseda KO) zapsána v rejstříku  

 

2. Aktuální situace v ČUS  

- Informace od člena VV ČUS (H. Kopecká) – financování OS a KO na rok 2020 je 
předfinancováno z vlastních zdrojů ČUS – zaslány 2 zálohy, v červenci bude zaslána 3 záloha – 
celkem OS ČUS 400 tis Kč a KO ČUS 600 tis Kč 

- VH ČUS původně se měla konat 17. června, změna VH proběhne 24. června v Nymburce  



- Rozpočet ČUS 2020 – upravený, problémy mají všechna střediska ČUS (Nymburk, Podolí, 
Zadov) 

- Pozemky FAČR – odblokace, řeší se – bude informace na VH ČUS 
- Soudní jednání ČUS, FAČR …. proběhne 15. – 18. června v Praze 
- Informace k volbám VH ČUS za každý koš jeden kandidát (komora regionů i svazů) 
- 9. června v Nymburce porada OS ČUS před VH po skončení proběhne školení Národní 

sportovní agentury na téma Spolkový rejstřík 
- Programy NSA – Kabina chystá se vyhlášení pro obce do 3 tis obyvatel 
- Program COVID – bude vyhlášen v polovině června – proběhne školení krajských referentů – 

následně proškolení pracovníků OS ČUS 

 

3. Zpráva o hospodaření KH KO ČUS, rozpočet 2020  

- 2019 výsledek hospodaření v kladných číslech 148 tis Kč 
- Příjmy 1 710 tis 
- Dotace 2019 vyúčtovány (kraj, ČUS) 
- 2020 – příjmová stránka vychází z dotace z kraje 400 tis + 600 tis z ČUS a 300 tis od svazů 
- Úkol – upravit rozpočet KO do 30. června   
- V letošním roce nakoupena zánovní kopírka za 37 tis Kč – oprava staré by byla finančně 

náročná 

Účetní D. Bořilová odchází na podzim do důchodu  

- Oslovena účetní Petra Tomsová ze Slavie HK – L. Balášová připravuje schůzku - dojednání 
podmínek  

- problém změny účetní v průběhu roku – doporučen částečný souběh koncem roku s novým 
účetním 

- Informovat krajské sportovní svazy – změna pokladna, platby, …  

 

4. Informace z ČUS, KÚ KHK, OS ČUS, krajských svazů, SCS 

- Krajská rada 4. září – od 12:30 (před KR se uskuteční jednání statutárních zástupců) 
- VH KO ČUS – 22. září 2019 – Slavia HK od 14:30  
- Příprava materiálů k VH 

Krajský úřad Královéhradeckého kraje 

- Výbor pro sport a VČA vypsána – Zlatá koruna vyhlášena – návrhy do 21. července  
- Řeší se úspory na 2021 – rozpočet kraje v návrhu je snížení ve všech oblastech 
- Dopoledne před jednáním KR (12.6.) se konala porada OS ČUS téma Spolkový rejstřík, 

předání aktuálních informací z ČUS 
- Předseda KO ČUS se zúčastní jednání VV TSUT  
- Lední hokej – uskutečnila se krajská volební konference, předsedou zůstává O. Votroubek 
- Stolní tenis – krajská konference 20. června v HK 
- OS Náchod – 19. června sportovec roku  
- Sportuj s námi 2020 z důvodu epidemie Covid ukončeno v března 



- Seminář Národní sportovní agentury na téma Spolky a rejstřík – výzva k dodání účetních 
dokumentů, statutárních zástupců u našich členů (veřejné rejstříky) 

- Sportovec Královéhradeckého kraje se uskuteční v náhradním termínu 22. září v KC Aldis  
- Porada krajských sportovních svazů proběhne říjen/listopad – svazy budou koncem června 

informováni e-mailem o aktuálních tématech 
- ODM – zimní 2020 proběhla v Karlovarském kraji – úspěch výpravy Královéhradeckého kraje 

– 2. místo 
- Národní sportovní Agentura uspořádá na podzim roadshow v Hradci Králové – představení a 

plány NSA 
- Sportovci v krajských svazech - bude finanční podpora i v letošním roce. Komise na 

vyhodnocení L. Balášová, J. Lejsek, E. Víšková 


